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Planeringsmöte 2022-12-10

Agenda:

1. Välkomna

a. Ordförande hälsade välkomna

2. Närvaro

a. Närvaro enligt närvarolista ovan.

3. Erfarenheter 2022

a. Stora grupper i level 5 grön och FU16/18.

i. Långa dagar (främst 6-manna) - hur kan de bli kortare?

ii. Få tävlingar - önskar fler tävlingar

iii. Tråkigt att det inte blir U16/18 serie, vilket medför att klubb anmäler lag till

Division 3.

4. Våren 2023/Förändringar

a. 4-manna

i. För att det ska bli mer jämnt, så önskar UL att fler provar att spela svart.

ii. Säkerställ att killar och tjejer inte åker iväg och möter endast lag från egen

klubb. Sammandrag ska säkerställa att man möter lag från andra klubbar.

4-manna ska anses vara en öppen klass.

b. U16/18

i. Förslag att sammandrag U16/18 grön/svart, delas upp i sammandrag U16 och

sammandrag U18.

ii. Förslag att Seriespel fortsätter för U16/18 - minst för U18.

iii. Önskemål om inventering av antal lag i Skåne i de olika klasserna inför

säsongen.

iv. U16/18 delas i Grön (tjejer 2,18 och killar 2,24) och Svart (tjejer 2,24 och

killar 2,35).

v. Möte genomförs avseende U16/18 innan anmälan om anmälan till Division

3 anmälan. Anmälan till Division 3 är 15 maj.

vi. Anmälan till seriespel förlängs till 18/12. Gäller även för pojkar.

5. Beachvolley
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a. Hur fortsätter beachvolleyboll för barn/ungdom i Skåne? Tävlingar, utbildningar?

i. Inga intresserad av att driva beachvolley från styrelse i Skåne.

ii. Klubbar uppmanas att arrangera beachtävlingar för ungdomar i sommar.

Skånes VBF kan marknadsföra klubbars tävlingar.

iii. Lunds VK informerar om att man planerar att genomföra en “beachhelg” för

ungdomar.

6. Medaljer

a. Medaljer fördelning till klubbar behöver överses. Beror ofta på att schema för

säsongen sätts väldigt sent.

b. Medaljer till U16/18 bör finnas i form av något avslut. Det behöver inte vara en

medalj. Det kanske kan vara en vattenflaska.

c. Inlämning av medaljer från kidsvolley bör kanske genomföras igen - överses i

samband med fördelningsfrågan.

7. Övrigt

a. Önskan om att Skånelag startas igen. Om inte Skånes VBF eller Svenska VBF kan

stödja så är förslaget att vi hanterar frågan genom att stödja med att ersätta med

arvoderade tränare. Skånelagets träning ska vara öppen. Fundering på hur ett

Skånelag tas ut för spel - ålder, nivå osv. Inriktning ålder skulle kunna vara motsv. U17.

b. Kronan påminner om att det finns läger att delta vid för våra ungdomar.

c. Tränarutbildningar. 6-manna utbildning kommer genomföras 6/1 2023 i Ängelholm.

Malmö erbjuder sig att kunna samordna en 4-manna utb, om behov finns.

8. Avslut

a. Ordförande avslutade mötet och önskade alla en God Jul och ett Gott Nytt År.

Patrik Ekstrand
Ordförande Skånes Volleybollförbund


